

# EDMONDS COLLEGE TESTIMONIALS

## Firat Aydogmus

Turkey  
Business

I like studying at Edmonds College and the education in America is so fun and experimental. I have engaged in many campus activities and now work for the housing office as a housing ambassador officer. I'm planning to be a resident advisor for the next academic year.



## Abdullah Abu Ishaq

Palestine  
Business Management

My cousin was studying at Edmonds College and recommended me to attend. It is very easy to apply. The school has many options and lots of opportunities to transfer to university. Edmonds College has events with other universities that students can attend and advisors will help students choose the best option.



## Abdallah Al-Abed

Jordan  
Business Administration

I learned about Edmonds College through an agency. I decided to come because of the safety of Washington state, Edmonds College's affordable tuition, and the easy admission process. What I like best about studying here are the multicultural nationalities on campus and how everyone accepts and respects others. I've become more confident in speaking in English since arriving.



## Murad Dweekat

Jordan  
Business Management

I was looking for the best state community college in the US with affordable tuition fees, accredited in the Middle East, and with a transcript accepted by other universities. I found out that Edmonds College has everything I was looking for. People here are very nice and relaxed, I got a chance to make many good friends from different nationalities, different cultures and different religions. The teachers are amazing, always flexible when you need them and helpful. The classes are small so you can focus in class, and you can ask questions anytime. Also, the facilities and sport clubs are amazing. Being at Edmonds College improved my English, and strengthened my knowledge in many subjects like math, business and finance. I feel confident to transfer to a university now. And also, I saved 2 years of tuition fees since the tuition at Edmonds is three times less than the tuition at any other accredited universities. I also found a job as a marketing assistant. There are many work opportunities on campus for students. Working on campus supports students to think critically and support them financially. At the same time, they don't worry about their grades since the working schedule is only on student's free time.



## Hussein Alahmed

Saudi Arabia  
Project Management

I like studying at Edmonds College and the education in America is so fun and experimental. I have engaged in many campus activities and now work for the housing office as a housing ambassador officer. I'm planning to be a resident advisor for the next academic year.



# EDMONDS COLLEGE TESTIMONIALS

## فرات أيدقمس



تركيا  
اداره اعمال

أحب الدراسة في كلية إدموند والتعليم في أمريكا ممتع للغاية وتجربه ذو طابع مختلف. لقد شاركت في العديد من أنشطة الكلية واعمل الآن في مكتب خدمات السكن للطلاب. أخطط أن أصبح مستشاراً تعليمياً للعام الدراسي المقبل

## عبد الله أبو إسحاق



فلسطين  
لغة انجليزيه، إدارة الأعمال

كان عمي يدرس في كلية إدموند وأوصاني بالدراسة فيها. التسجيل والقبول للكلية سهل جداً. الكلية لديها العديد من الخيارات والكثير من الفرص للانتقال إلى الجامعات الأمريكية. تتسق كلية إدموند الكثير من المؤتمرات للتواصل مع جامعات أخرى في الولايات المتحدة الأمريكية، ويمكن للطلاب حضورها ويساعدتهم المستشارين في اختيار الوجهة الأفضل لهم

## عبد الله العابد



الأردن  
لغة انجليزيه، إدارة الأعمال

قدمت لكلية إدموند عن طريق مكاتب خدمات الطلاب. قررت المجيء لما اعرفه عن مدى الأمان في ولاية واشنطن، وجودة التعليم في كلية إدموند، وايضا تكلفه الدراسة المناسبة، وسهولة وسرعه التقديم والقبول. ما أحببت في الدراسة هنا، اختلاف الجنسيات والثقافات في حرم الكلية وكيف يتقبلك الجميع، والاحترام المتبادل بين الآخرين. لقد أصبحت أكثر ثقة في التحدث باللغة الإنجليزية منذ وصولي

## مراد دويكات



الأردن  
اداره الاعمال

كنت ابحث عن أفضل الكليات الحكومية في أمريكا، بحيث تكون معتمده في منطقته الشرق الأوسط ومعترف بها من قبل الجامعات الأخرى وأيضاً بأقل التكاليف. وجدت كلية إدموند للمجتمع هي الخيار الأفضل لي. وجدت سهوله في التعامل مع المجتمع من حولي بحكم طبيعتهم الطيبة، وتعرفت على الكثير من الأصدقاء من مختلف الدول، والثقافات ومختلف الديانات. بالإضافة الى روعه المدرسين وطريقتهم بالتعليم وسهوله التعامل معهم. القاعات الدراسية صغيره الحجم وهذا ساعدني بالتركيز بشكل أفضل داخل المحاضرات وأيضاً أتاح لي الفرصة للمشاركة أو طرح اسئلة في أي وقت. ناهيك عن روعه الخدمات داخل حرم الكلية والنوادي الرياضية المختلفة. ساعدتني الكلية على تحسين لغتي الإنجليزية، وعززت معرفتي في العديد من الموضوعات مثل الرياضيات، والأعمال التجارية والمالية. وأشعر بالثقة للانتقال إلى اي جامعة الآن. وأيضاً، قمت بتوفير رسوم التعليم لمدة عامين نظراً لأن الرسوم الدراسية في كلية إدموند أقل بثلاث مرات من الرسوم الدراسية في أي جامعة أخرى معتمدة. كما أنني وجدت وظيفة في قسم التسويق في الكلية. فهناك العديد من فرص العمل في حرم الكلية للطلاب. العمل يوفر الدعم للطلاب بصقل مهاراتهم واحساسهم بالمسؤولية وايضا دعمهم مادياً. وفي الوقت نفسه، لا يشعرون بالقلق بشأن درجاتهم لأن جدول العمل يكون فقط في أوقات فراغ الطالب

## حسين الاحمد



المملكة العربية السعودية  
ادارة المشاريع

لقد تخرجت من كلية إدموند للمجتمع بتخصص ادارة المشاريع، وأتيح لي فرصة العمل في مكتب الشؤون الدولية للطلاب وكانت تجربه رائعة. لقد قمت بزيارة العديد من الكليات قبل ان اتخذ قرارى للانتقال لكلية إدموند، ولقد تبين ان كلية إدموند هي المكان المناسب لي. ستجد الكثير من الفرص والتخصصات المختلفة في الكلية، وسوف تتعرف أيضاً على الكثير من الأصدقاء من خلال المشاركة في الأنشطة المختلفة داخل حرم الكلية. وأيضاً يتاح لك فرص العمل قبل او بعد التخرج